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Celoroční pilský folklórní festival 

 

 Pilská mytologie je košatá. Kde se strom fantazie košatí málo, tam jej 

v růstu popohání nezměrná lidová tvořivost a představivost pilského národa. 

Těch klamačů, kteří vybájí cokoliv a prodávají to pak jako svatosvatou pravdu, 

již právě na vlastní uši slyšeli a na ještě vlastnější oči viděli, je více, než bych na 

prstech jedné ruky napočítal. Bohužel těch, kteří těmto lžím vydávaným za 

opravdovost ochotně naslouchají, pilně je doplňují o upřesňující detaily a hbitě a 

s gustem je posílají dál, je ještě více, než všech mých prstů včetně deseti rybích 

na poledním talíři. Omluvou pro všechny tyto tvořiče báchorek by snad bylo to, 

že by se jednalo o skazky pěkné, vylepšující jejich hlavní hrdiny a činící ze 

skutků obyčejných a titěrných počiny ušlechtilé a velikolepé. K mé lítosti 

(nikolivěk údivu) je však oblíbeným soustem těchto tlachalů a mudráků spíše 

historka pokud možno o směšném, ne-li přímo pitomém hrdinovi a jeho 

komickém, nepochopitelném a veskrze chybném pinožení se po tomto pilském 

světě. 

 Tolik jsem si dovolil úvodem jsa lehce uondáván dokola se opakujícím a 

nepomíjejícím jevem v naší pilské každodennosti. Bez okolků však nyní 

směřujme k závěru, ve kterém pravím a do pilské lidové slovesnosti přidávám 

následující průpověď. A slovy klasika* v duchu již vyřčeného „volím slovo 

prosté, …, jak z úst lidu roste“: 

 Necháme-li se klamat lháři, budeme-li se zařizovat podle volů a 

přizpůsobovat se blbům, nezbude nám, než zalézt v příští chvíli do hlubokých 

sklepů a tam trpělivě a pokorně čekat, až to ty lháře, voly a blby přejde. Ale ty to 

potom, samozřejmě, nikdy nepřejde.  

 Tak si vyberte. Sklep? 

 

* Kdo pozná citovaného klasika? První správnou odpověď odmění redakce 

ročním předplatným tištěné obrazové přílohy našeho zpravodaje 



VZOZ dne 18. 6. 2012 

 

 Netradičně se zastupitelé sešli k veřejnému zasedání v prostorách 

společenského sálu KD Pilská hospoda. Tradičně za spoluúčasti pouze hrstky 

hostů z řad pilských občanů. A to i přesto, že byli všichni pozváni k první 

prezentaci dokumentu pro budoucnost obce navýsost důležitého - představena 

byla zpracovaná I. fáze nového územního plánu obce „Průzkumy a rozbory“.  

 Než k této došlo, projednali zastupitelé následující záležitosti. Byl 

vyhlášen záměr prodeje pozemků (při cestě do Telence), schválena dohoda o 

neinvestičním příspěvku pro MŠ v Bečově nad Teplou (máme tam jedno 

umístěné děcko, dohoda navazuje na dohody z předchozích dvou let), obdobně 

byla opakovaně schválena i smlouva o umísťování dětí do MŠ s Karlovými 

Vary, rozhodnuto bylo o ukončení nájemního vztahu k prostorám v č.p. 97 

s občanským sdružením Teraspol Corallus (terarijní kroužek již od počátku roku 

nevyvíjí pravidelnou činnost, ukončení nájmu přichází po oboustranné dohodě), 

zastupitelé schválili příspěvek obce na její reprezentaci v rámci mezinárodní 

sportovní akce (viz dále). Schváleno bylo rozpočtové opatření č. 2/2012 (hlavně 

k přijetí dotace na vystavěný chodník a výdaji za územně plánovací činnost, pak 

drobnosti na položkách). Zastupitelé pak také schválili odkoupení části 

pozemku, což umožní následné zvýšení průjezdnosti komunikace do lokality 

v horní části Pily a tím i zlepšení dopravní obslužnosti u dotčených nemovitostí 

(kritické zúžení mezi pozemkem p.č. 243 a domem č.p. 69). 

 Po krátké diskuzi již následovala zmiňovaná prezentace práce architektů 

Regionstudia Chomutov. Byl vysvětlen proces tvorby územního plánu včetně 

administrativních procedur, ale především pojmenovány zjištěné hodnoty i 

problémy ve sledovaném území obce a nastíněna příští strategie při 

zpracovávání návrhu územně-plánovací dokumentace obce - to vše doplněno 

mapovými a fotografickými podklady.  Na každý pád zajímavé. Materiály 

„průzkumů a rozborů“ jsou po domluvě k náhledu na obecním úřadě. 

 

Chodník III. 

 

 Je zpracována situace k plánované výstavbě III. chodníkového úseku. Pro 

zájemce bude do konce června k nahlédnutí na obecním úřadě, pak bude věc 

posunuta do další fáze přípravy dokumentace pro stavební řízení. 

 

 



Co je za námi… a před námi 

 

 V průběhu poněkud vrtkavého jara jsme stihli mnohé. Popořádku: 

Zahlédli jsme postavenou a takřka vzápětí pokácenou májku, popálili úspěšně 

obecní čarodějnice a hned nato na 1. máje vysadili lipovou alejku. Ve stejný den 

též děcka závodila v jízdě na čemkoliv. Počasí vyšlo a lidí dost se sešlo, tak 

děkuji moc za spolupráci a zájem. Následně jsme upravili cestu „u kaštanů“ a 

zahájili práci na postupném ozdravění stromů u hlavní komunikace. Na prvních 

velkých osmi listnáčích od vjezdu do obce byl proveden bezpečnostní a 

zdravotní řez, za pomoci hasičů bylo na místě činu poklizeno a vyvětvené dřevo 

svezeno. Taky díky. Pokračovat budeme, pokud se něco nezvrtne, s podzimkem. 

 No a pak přišly oslavy Mezinárodního dne dětí, kterým počasí dopřálo 

přesně vymezený čas své přízně. Využila ho kupa lidí, cen byla spousta, soutěže  

a atrakce nepřeberné. Opět se sluší poděkovat množství lidí, kteří přispěli 

k úspěchu akce. V druhém červnovém týdnu jsme ještě dosadili do parku u 

hasičárny tři nové stromky za ty dříve vymrzlé. 

 Před námi jsou letní opravy na místních komunikacích, drobnosti 

rozvojové všelijaké, nějaké ty úředničiny a papírování kolem územního plánu, 

vyúčtovávání dotací, kolaudace druhého a stavebního povolení třetího chodníku, 

zcela jistě iks nahodilostí a nečekaných událostí, ale hlavně - prázdniny! Tak si 

je všici ve zdraví užijme. Tedy jako to léto. 

 

Platby 

 

 Když už jsem tedy zmínil léto. Znamená to mimo jiné konec června a tedy 

i prvního pololetí. Zbystřit by měly domácnosti, které dosud neuhradily platbu 

za svoz bioodpadů a potom ty, které za likvidaci běžného svého odpadu 

zaplatily nějakou tu zálohu. Ty první prosím o provedení úhrady (500,-/nádoba) 

do prázdnin, ty druhé už klidně doplatky (x,-) realizovat také mohou, i když 

zatím nutně nemusejí. 

 

Plánované akce sportovní a další 

 

Memoriál O. Ozoma - tradiční letní turnaj v kopané se letos uskuteční v sobotu 

21. července. Všichni příznivci fotbalu jsou srdečně zváni. 

Nohejbalový turnaj trojek z neregistrovaných hráčů se letos uskuteční v sobotu 

28. července. Všichni příznivci nohejbalu jsou srdečně zváni.   



 

 
 

 

Pila v Evropě 

 

 Obrázky se vracíme k začátku června, kdy v Paříži proběhlo Mistrovství 

Evropy JKA mládeže a veteránů v karate. Po zisku republikového titulu 

reprezentoval Českou republiku ve věkové kategorii do 14 let náš Marek 

Opočenský. A že i naši obec (která na celkové náklady za účast ve výši cca 

8.700,- Kč přispěla částkou 2.000,- Kč) reprezentoval výborně, dokládá zisk 

bronzové medaile v disciplíně kumite a to v konkurenci 32 závodníků. 

Gratulujeme! 

 

      
 

Pila fotbalová 

 

 Vezmeme-li to od A do Ž: Jarní bilance A-mužstva nebyla vůbec špatná. 

Byť ke zbytečným ztrátám též došlo (to je fotbal), konečné 5. místo není 

špatným výsledkem. B-tým po nadějném vstupu do jara herně zkolaboval 

v klíčovém zápasu s Verušičkami a ve zbytku sezóny již s větším, či menším 

dílem smůly dopropadal na jasně poslední místo v tabulce a tedy k sestupu. 

Rostoucí výkonnost žáků se pak projevila pro změnu v posunu tabulkou na 

konečné 7. místo a především znamená nadějnou vyhlídku do budoucna.  

 Tož tak. Pokračování na podzim. 
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